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با توان بالاي نیروي انساني كه در     دفاعی
اختیار داریم، نبای�د خودمان را 

محدود به مهندسي معکوس كنیم. 
به گزارش فارس، امير حاتمي وزير دفاع و پش��تيباني نيروهاي 
مسلح در همايش بس��يجيان وزارت دفاع طي س��خناني اظهار 
داشت: حضرت امام با نگاه نافذ الهي عمق دشمني ها را مي ديدند 

و مي دانستند انقلاب نيازمند چه چيزي است. 
اوج نقش آفريني بس��يج در آن دوره در دفاع مقدس واقع ش��د. 
همي��ن امريكايي ها كه با تمام توان در حق ملت ايران دش��مني 
مي كنند آن روز هم تمام ش��رق و غرب را بسيج كردند تا انقلاب 
را از بين ببرند اما دلاوري مل��ت و هدايت حضرت امام)ره( اجازه 

چنين كاري را نداد. 
وي اف��زود: هر روز كه از دفاع مقدس مي گذش��ت نقش بس��يج 
ارزنده تر مي شد تا اينكه دش��من از نابودكردن انقلاب به وسيله 

جنگ نااميد شد. پس از جنگ هم درخت بسيج تناور و تبديل به 
الگويي براي جوانان جهان اسلام شد. 

وزير دفاع با اشاره به تشكيل حزب الله لبنان ادامه داد: بعد از بسيج 
جوانان حزب الله، ارتش رژيم صهيونيس��تي شكست را تجربه و 
شروع به ديواركشي دور مرزهاي خود كرد. پس از آن امريكايي ها 
با جمع كردن تروريس��ت ها از تمام دنيا آنه��ا را تجهيز كردند تا 
توانستند بخش عظيمي از س��وريه و عراق را بگيرند اما آنچه در 
مقابل اين توطئه ايستاد همين تفكر بسيجي بود و امروز با تمام 

سرمايه گذاري ها شكست خوردند. 
امير حاتمي تصريح كرد: امروز هم يمن خار چشم امريكايي ها 

ش��ده و در مقابل يك توطئه بزرگ ايس��تادگي كرده اس��ت. 
رژيم كودك كش س��عودي با تش��كيل يك ائت��لاف به يمن 
حمله كرد اما طنين همين تفكر بس��يجي موجب شد تا يمن 
در مقابل دشمن ايس��تادگي كند و امر وز كار به جايي رسيده 
كه امريكايي ها ب��ه دروغ درحال اتهام زدن به ايران هس��تند 
كه آنها نگذاشتند ما در يمن پيروز ش��ويم. آنها فكر مي كنند 
ايستادگي  مردم يمن به دليل حمايت ايران است ولی حمايت 
ما يك حمايت معنوي اس��ت اما آنچه موجب پيروزي اس��ت 
روحيه مقاوم خود ملت هاس��ت كه حاضر نيستند تن به ظلم 

امريكايي ها بدهند. 

امير حاتمي با بيان اينكه ما در وزارت دفاع بيشتر روحيه بسيجي 
را درك مي كنيم، گفت: روز اولي كه بخش دفاعي كشور تحريم 
ش��د نگاه بخش دفاع به بيانات حضرت امام)ره( ب��ود كه با اتكا 
به توان داخلي مي توانيم از مش��كلات عبور كني��م. امروز با اين 
تحريم هايي كه انجام شده اين روحيه در ساير بخش هاي كشور 
به وجود آمده است و اين تحريم ها هم به فرصتي براي از بين بردن 

ضعف هاي اقتصادي كشور تبديل خواهد شد. 
وزير دف��اع تأكيد كرد: بس��يجيان وزارت دفاع و تفكر بس��يجي 
نقش بارزي در توليد جنگنده كوثر و ساير تجهيزات رزم زميني، 

رادارها، موشك ها و ديگر  تجهيزات دفاعي داشتند. 
امير حاتمي با بيان اينكه ما نبايد خودمان را محدود به مهندسي 
معكوس كنيم، عنوان كرد: امروز با توان بالاي نيروي انساني كه 
در اختيار داريم و با استفاده از اين ظرفيت و خلاقيت ها مي توانيم 

 كارهاي بزرگي  انجام دهيم.

امیرعباس رسولی
   گزارش

ما هی�چ مش�کلي در روابط خود ب�ا دولت هاي همس�ایه و 
كش�ورهاي منطقه نداریم و دولت با برنامه ریزي و توجه به 
راحتي مي تواند از ظرفیت ۲۸ كشور همسایه استفاده كند. 
سعدالله زارعي كارشناس ارشد مسال منطقه در گفت وگو با مهر، 
در خصوص افزايش مراودات اقتصادي با كشورهاي همسايه و 
موانع موجود بر سر راه صادرات كالاهاي غير نفتي، اظهارداشت: 
عمل كردن به تعهدات و تفاهمنامه هاي اقتصادي از سوي دولت 
نسبت به ديگر دولت ها به قدري اهميت دارد كه با يك يا چند 
بدعهدي از سوي ش��ما، در آينده براي همكاري هاي بيشتر با 

مشكلاتي مواجه شويد. 
وي گفت: ش��ما ببينيد در موضوع صادرات برق ايران به عراق، 
به محض آنكه در ب��رق بصره اختلالي به وجود مي آيد، فش��ار 
در داخل روي دول��ت افزايش پيدا مي كن��د و دولت هم براي 
خارج ش��دن از اين فش��ار اعلام مي كند كه ما ديگ��ر برقي به 
بصره نخواهيم داد و همين كار را هم انجام دادند، به نحوي كه 
وزير نيرو به صراحت اعلام كرد كه ما ديگر برقي به بصره صادر 
نخواهيم كرد و اي��ن كار به دليل آن بود ك��ه در افكار عمومي 
اينطور گفته ش��د قطعي برق در ايران به دلي��ل صدور برق به 

عراق است. 
   ض�رورت اهمی�ت وف�اي ب�ه عه�د در همکاري هاي 

اقتصادي
زارعي اظهار داشت: بسياري از مش��كلات داخلي را مي توان با 
بهبود كارايي و مديريت صحيح، حل و فصل كرد، به طور مثال در 
موضوع برق، ما در داخل مصارف بي رويه اي از برق داريم كه اينها 
قابل كنترل است، بنابراين مشكلات داخلي حل شدني است اما 
دولت آسان ترين راه را انتخاب مي كند و آن اينكه قراردادهاي 
خود را با عراق، تركمنس��تان، افغانس��تان و ديگر كشورها بالا 

و پايين مي كن��د و اين طبعاً باعث تأثيرگ��ذاري منفي روي آن 
كشورها خواهد شد و آنها بار ديگر با ايران وارد معامله و امضاي 
تفاهمنامه نخواهند شد. اين كارش��ناس مسائل منطقه افزود: 
همانطور كه عراق در مس��ئله قطع صادرات برق از سوي ايران، 
ناچار شد برق را از عربستان سعودي وارد كند، البته از آن كشور 
هم موفق نشد كه برق خود را تأمين كند اما آنچه مهم است ايجاد 
فضاي عدم اطمينان به ايران در معاهدات با كشورهاي ديگر است 

كه وضعيت نامطلوبي را براي ما به وجود خواهد آورد. 
وي گفت: موضوع برق عراق تنها يك مصداق است و مي تواند در 
ديگر حوزه هاي همكاري ايران با عراق به خصوص در حوزه هاي 
تجاري و اقتصادي تأثير منفي بگذارد و مسئولان آن كشور، هر 
مرتبه اين موضوع را به ايران يادآوري كنند كه شما در مسئله 

برق به تعهدات خود به ما عمل نكرديد. 
رئيس مركز مطالعات راهبردي انديشه س��ازان نور با اشاره به 
اينكه سرمايه دار همواره سرمايه خود را در شرايطي به ميدان 
خواهد آورد كه كمترين هزينه و بيشترين سودآوري را داشته 
باشد، افزود: بخش خصوصي به عنوان سرمايه گذار اقتصادي در 
كشورهاي همسايه بايد از پشتيباني جدي دولت برخوردار باشد 
اما ما شاهد هس��تيم كه امروز بخش عمده اي از اقتصاد ايران 
دولتي است و دولت هم نتوانسته جاي خالي بخش خصوصي را 

در معاهدات اقتصادي با كشورهاي همسايه پر كند. 
   كیفیت نامطلوب كالاهاي صادراتي

زارعي ادامه داد: حالت ديگري از ايجاد فضاي نامناس��ب براي 
ايران در اين عرصه وج��ود دارد و آن اينك��ه دولت به تعهدات 
خودش وفادار اس��ت اما كيفيت كالاهاي ما مطلوب صادرات 
نيس��ت كه اين موضوع را مي توانيم در كالاهاي صادر شده به 
بازارهاي عراق و ديگر بازارهاي هدف ببينيم كه باعث دلزدگي 

طرف هاي مقابل مي شود. 
وي افزود: برخي از كالاهاي صادر ش��ده از ايران يا اس��تاندارد 
نيستند يا بس��ته بندي مناس��بي ندارند. علاوه بر اين، شرايط 
بازاريابي ب��راي كالاه��اي صادراتي به بازار ه��دف هم رعايت 
نمي ش��ود به اين معنا كه به طور مصداقي در بازار عراق، حتي 
كالاهايي كه با كيفيت بالا و قيمتي پايين تر از رقباي خود صادر 
مي كنيم، به دليل نحوه نامناسب آن كالاها از رقيب ترُك خود 
عقب مي افتيم، يعن��ي خودمان كاري را كه باي��د انجام دهيم 
درست انجام نمي دهيم و توقع داريم در بازار كشورهاي همسايه 
نسبت به رقبا، مزيت و برتري داشته باشيم، بنابراين مقصر اين 

عقب ماندگي ما هستيم و نه دولت عراق. 
رئيس مركز مطالعات راهبردي انديشه سازان نور گفت: كالاهاي 
ايراني هم در بخش ظروف، لوازم خانگ��ي، صنعت و مواد غذايي 
بسيار بهتر از كالاهاي مش��ابه رقباي خود است اما طريقه عرضه 
كردن ما به صورت فله اي اس��ت و گويا تفاوتي بين بازار داخلي و 
خارجي قائل نشده ايم و هيچ بسته بندي مناسب و جذابي كه بتواند 
خريداران خارجي را ترغيب به خريد كالاهاي ايراني كند، نداريم. 

   مشکلي با دولت هاي منطقه نداریم
 ضعف در بسته بندي كالاهاي صادراتي است

زارعي ادامه داد: اين موضوع در مصاديق مختلفي قابل بيان است از 
جمله موضوع صادرات زعفران از ايران به كشورهاي اروپايي كه پس 
از صادر شدن از سوي ايران، مجدد به سمت ايران صادر مي شود اما 
با اين تفاوت كه بسته بندي مناسب و جذابي دارد، بنابراين فعالان 
توليد، صادرات و اقتصاد كشور بايد در موضوع بسته بندي كالاهاي 
صادراتي، توانمندي بيش��تري از خود نش��ان دهند. وي افزود: با 
توجه به آنچه گفته شد، مهم ترين مسئله براي ما همين مشكلات 
داخلي است و ما هيچ مشكلي در روابط خود با دولت هاي همسايه 
و كشورهاي منطقه نداريم و دولت با برنامه ريزي و توجه به راحتي 
مي تواند از ظرفيت ۲۸ كشور همس��ايه استفاده كند. كارشناس 
ارشد مس��ائل منطقه با بيان اينكه ميوه و صيفي جاتي كه به قطر 
صادر مي ش��ود، به مراتب كيفيتي پايين تر از محصولات مش��ابه 
ايراني خود دارد اما به راحتي در بازار آن كشور مورد قبول مشتريان 
واقع مي شود، گفت: قطري ها مي گويند بارها از فعالان اقتصادي 
ايران درخواست كرديم كه محصولات خود را به بازار ما صادر كنند 
اما هيچ اقدامي از سوي آنها صورت نگرفته، اين درحالي است كه ما 
امروز روابط نامناسبي با قطر نداريم ولي متأسفانه همين بازار قطر را 

هم به راحتي به برخي رقباي منطقه اي خود واگذار كرده ايم. 
زارعي در پايان خاطرنش��ان كرد: اين گلايه مناسب نيست كه 
بگوييم چرا شرايط صادرات ما به قطر هم چندان تعريفي ندارد، 
به دليل آنكه خود ما در اين زمينه پيش��قدم نش��ده ايم. ش��ما 
ببينيد ما مي توانيم س��الانه حداقل يك ميليارد دلار صادرات 
ميوه و صيفي جات به قطر داشته باشيم اما وقتي خودمان كاري 
را در اين مس��ير انجام نمي دهيم، نباي��د از دولت هاي منطقه 

گلايه داشته باشيم.

زارعی:ازظرفیت28کشورهمسایهبرایصادراتکالااستفادهنمیکنیم
دیدگاه

  توئیت ظریف درباره طرح ایران براي بحران یمن
محمدجواد ظريف وزير امورخارجه در توئيتي 
در خصوص بحران يمن به توئيت خود در سال 
۲۰۱۵ اشاره كرد و نوشت: امروز و بعد از رنج هاي 
انس��اني فراوان و جنايات جنگي ناگفته توسط 
ائتلاف س��عودي و همدس��تان امريكايي آنها و تلاش ب��راي تطهير 
جنايات شان با اتهامات پوچ و بي اساس عليه ايران، هنوز هم طرح چهار 

ماده اي ما تنها گزينه قابل دوام و اعتماد است. 
وزير امور خارجه در۱۰ آوريل ۲۰۱۵ طي توئيتي نوشته بود: »جنگ در 
يمن بايد متوقف شود. ما بر آتش بس، ارسال كمك هاي بشردوستانه، 
گفت وگوهاي يمني- يمني و تشكيل يك دولت فراگير در يمن تأكيد 

مي كنيم.«
........................................................................................................................

  چرا خواب هیچ سلبریتي ای آشفته نشد؟
يك كاربر فضاي مجازي درتوئيتر درباره به شهادت رسيدن يك مرزبان 
در درگيري با قاچاقچيان، نوش��ت: در درگيري مرزبانان هنگ مرزي 
بانه با قاچاقچيان ستوان دوم مصطفي عبدالمالكي سرپرست پاسگاه 
بروشگاني از گروهان ننور به شهادت رس��يد. خواب هيچ سلبرتي ای 

باسواد يا بيسوادي نيز آشفته نشد. 
........................................................................................................................

  آقاي صالحي، به موضع قدرت برگردید!
كاربری به نام مجتب��ی آزاد در توئيتر خطاب به عل��ي اكبر صالحي 
درخصوص هش��دار به اروپا، نوش��ت: علي اكبر صالحي در هشداري 
به اروپا گفت كاس��ه صبر ايران در حال لبريز ش��دن است. كاش به 
ياد بياريد واكنش غربي ها در زماني كه از غني سازي 3/۵ درصد و ۵ 

درصد به ۲۰ درصد رسيديم. 
حراف نباشيد، مثل شهيد ش��هرياري عمل كنيد، صنعت هسته اي 
را احيا كنيد و ب��ه موضع قدرت بازگرديد. غربي ه��ا حرفتون را بهتر 

مي فهمن. 
........................................................................................................................

   روایت یک اصلاح طلب از زندگي روحاني
محمد عبداللهي كارش��ناس مس��ائل سياس��ي طي توئيتي از زبان 
علوي تبار درباره زندگي لوكس روحاني نوشت: علوي تبار از جلسات 
روحاني در مركز تحقيقات اس��ترات ژيك مي گويد: روحاني كمي هم 

خوشگذاران بود و سبك زندگي لوكسي داشت. 
ما براي پروژه ها بودجه كم داش��تيم، اما براي درس��ت كردن استخر 
بودجه كم نبود. اگر نان كنجدي، پنير، گردو و سبزي آماده نبود ايشان 

جلسه را تشكيل نمي داد.

عملکرد مجلس دهم در طول سه سال فعالیت 
ب�ا حواش�ي و اتفاقات مختل�ف روب�ه رو بوده 
اس�ت؛ از س�لفي برخي نمایندگان ب�ا فدریگا 
موگرین�ي و بازدی�د بح�ث برانگی�ز جمع�ي 
از مجلس�ي ها از موزه ل�وور پاری�س گرفته تا 
رأي اعتم�اد قابل تأمل ب�ه تع�دادي از وزراي 
كابینه دول�ت دوازدهم تا آراي ش�ائبه برانگیز 
به وزیر راه و شهرسازي س�ابق بعد از آنکه وي 
را به بهانه استیضاح به مجلس كشاندند و حتي 
رأي اعتم�اد مجدد به محمد ش�ریعتمداري به 
عنوان وزی�ر كار و رفاه اجتماع�ي؛ وزیري كه 
در وزارتخانه تخصصي خ�ود، صنایع و معادن 
عملکرد قابل قبولي نداشت! عملکرد و كارنامه 
مجلس دهم ك�ه آن را باید مجلس�ي غیرقابل 
پی�ش بیني دانس�ت، حتي زب�ان گلایه برخي 
از منتخبان ملت را نیز به همراه داش�ته اس�ت 
كه در ادامه به برخي از آنها اش�اره خواهد شد. 
دهم آذر به عنوان روز مجلس نامگذاري شده است. 
علت اين نامگذاري ش��هادت آيت الله سيدحسن 
مدرس در روز دهم آذر ماه س��ال ۱3۱۶ اس��ت؛ 
شخصيتي كه مخالفت هايش با اقدامات ديكتاتوري 
رضا پهلوي ديكتاتور منجر به آن شد كه مردم در 
برخي از نقاط كشور عليه طرح جمهوري رضا شاه 

تظاهرات كنند و اين موضوع ملغي اعلام شود. 
   الگوي فراموش شده

رهبر معظم انقلاب اس��لامي، بارها ش��خصيت و 
عملكرد شهيد مدرس را تراز مناسب براي سنجش 
ميزان توانايي و كارآم��دي نمايندگان مجلس در 
هر دوره اي عنوان كرده ان��د و از منتخبان ملت در 
مجلس در ديدارهايي كه عموماً در تيرماه هر سال 
انجام مي شود، مطالبه مي كنند كه خصايصي مانند 
عدالت محوري، استكبارستيزي و حق طلبي شهيد 
مدرس را الگوي خود قرار دهند تا كارايي مجلس 
به عنوان مهم ترين ركن قانونگ��ذاري و نظارت در 
جمهوري اسلامي ايران افزايش يابد. حال مي توان 
با مرور برخي از مطالبات معظم له از نمايندگان، پي 
برد كه مجلس دهم تا چه ميزان به تراز استاندارد 
جهت »پيگيري حقوق م��ردم« و »بي توجهي به 

منافع شخصي و گروهي« بي توجه بوده اند. 
رهبرانقلاب در باب شهيد مدرس و الگو بودن وي 
براي نمايندگي مجلس مي فرمايند: »مجلس بايد 
مجلس��ي باش��د كه بتواند در مقابل زورگويي ها 
و زياده خواهي ه��ا و مرعوب كردن ه��ا و تطميع 
كردن هاي قدرتمندان جهاني بايس��تد و مصالح 
كشور و ملت را محاسبه كند و دنبال آن برود. امام 
رضوان الله عليه بارها اسم »مدرس« را مي آوردند. 
مگر خصوصيت مدرس چه بود؟ از مدرس عالم تر 

هم داشتيم. مدرس خصوصيت عمده اش اين بود 
كه هيچ عامل ارعاب و تهديد و تطميع و فريب گري 
در او اثر نمي كرد. همان وقتي كه علي الظاهر فضا را 
بر ضد او آن چنان متشنج كرده بودند كه عليه ا ش 
شعار مي دادند، او ايستاد و حرف خودش را زد. اين 
خصوصيت يك نماينده  خوب در مجلس است.« 

ايشان در س��خنان ديگري عنوان مي كنند : »من 
بارها عرض كرده ام كه قدرت هاي اس��تكباري - 
يعني همي��ن قدرت هاي س��لطه گر جهاني - كه 
مرتب روي اين كشور و آن كشور دست مي اندازند 
و دولت ها و ملت ها را زير يوغ خودشان مي كشانند، 
عده اي كارش��ان از ترس��اندن مي گ��ذرد. قدرت 
واقعي ش��ان آنقدر نيس��ت كه بر زبان مي آورند. 
بديهي است اين همه كه اينها با اين انقلاب و با اين 
كشور بدند، اگر قدرت داشتند، تاكنون اين انقلاب 

اين طور رشد نمي كرد و اين گونه نمي ماند.« 
توصيفات مش��ابه فراواني را مي توان در سخنان 
رهبرمعظم انقلاب اس��لامي جست وجو كرد كه 
طي آن از منتخبان مردم در مجلس مي خواهند 

تا نسبت به دغدغه هاي مردم در حوزه اقتصادي و 
معيشتي توجه كنند و از فساپذيري و رانت خواري 
و تمركز بر منافع ف��ردي و جرياني دوري كنند. 
ايش��ان بس��ياري از اوقات از نمايندگان مجلس 
مي خواهند تا ن��ه تنها در بح��ث »قانونگذاري« 
جهت ارتقاي وضعيت اقتصادي مردم كم درآمد، 
تلاش كنند بلكه از آنها مطالبه مي كنند تا »بعد 
نظارتي« جه��ت نظارت و رص��د دقيق عملكرد 

دولت را به شكل فزاينده اي تقويت كنند. 
ايش��ان در يك��ي ديگ��ر از س��خنراني هاي خود 
مي فرمايند: »از طرف ديگر، نماينده نبايد مفتون 
هم بش��ود. بعضي ها مفتون و فريفته مي شوند و 
دهنش��ان باز مي ماند! اينها آدم هاي ساده لوحي 
هستند كه راه حل هاي خيالیِ اقتصادي يا سياسي 
يا امنيتي ك��ه با آب و تاب تمام و ب��ا رنگ و لعاب 
گوناگون عرضه مي ش��ود، آنها را از خود بي خود 
مي كند! س��ال ها تجربه مي كنند اما آخرش خود 
و ديگران را به خاك سياه مي نش��انند! بنابراين، 

مفتون هم نبايد بشوند.«

   قضاوت درباره مجلس خوب نیست 
حجت الاس��لام مجيد ناصري نژاد نماينده مردم 
شادگان در مجلس شوراي اسلامي در گفت وگو 
با فارس با اش��اره به عملكرد مجلس دهم گفت: 
عملكرد مجل��س دهم را در حد جايگاه و ش��أن 
مجلس نديديم. م��ا معتقد بودي��م مجلس بايد 
استكبارس��تيز باش��د و در خط مقدم مبارزه با 
استكبار و عوامل آن باش��د و مدرس وار از حق و 
حقوق م��ردم دفاع كند، ام��ا در مجلس دهم در 
بسياري از اين مس��ائل به طور كل كوتاه آمد و به 

روش و منش مدرس عمل نكرد. 
وي در پاسخ به اين سؤال كه قضاوت آيندگان در 
مورد مجلس دهم چه خواهد بود، اظهار داش��ت: 
چرا آين��دگان؟ همين الان هم قض��اوت در مورد 
مجلس، قضاوت خوبي نيست و توقعي كه مردم از 
مجلس دارند، توسط مجلس برآورده نشده است. 
مجلس در بحث FATF عملكرد خوبي نداشت 
و موضع مجلس، موضع محكمي نبود و كاري كه 
رئيس مجلس در رابطه با لوايح چهارگانه برخلاف 

مقررات، اين لوايح را به مجمع تشخيص مصلحت 
نظام فرستاد، كار درستي نبود و مع الاسف مجلس 
هم موضع محكم��ي در اين زمينه اتخ��اذ نكرد. 
وي افزود: ما به صورت فردي افرادي را داريم كه 
مدرس گونه در مجلس كار مي كنند اما به صورت 
جمعي اين گونه نيس��ت و ما تأس��ف مي خوريم 
موضع گيري ه��اي جمعي مجلس تف��اوت ۱۸۰ 
درجه اي ب��ا مواض��ع م��درس دارد. مجلس بايد 
محكم، قاطع، جامع نگر و عمل گرا باشد و مجلس 
دهم كمتر در اين راس��تا گام برداش��ته اس��ت. 
ناصري نژاد در پايان خاطرنش��ان كرد: مجلس در 
مبارزه با اشرافي گري، در مبارزه با فساد و عوامل 
مخل اقتصادي بايد قاطع تر وارد مي ش��د كه اين 
كار را نكرد. آيندگان هم قضاوت خوبي در رابطه با 

مجلس نخواهند داشت. 
 احمد عليرضا بيگي نماينده مردم تبريز نيز گفت: 
شهيد مدرس به عنوان يك اسطوره و الگو در تاريخ 
ايران زمين توانست نشان دهد كه در عين اينكه 
در اقليت است مي تواند حرف حق را فرياد بزند و 
آن را به گوش همگان برساند و نام خود را در تاريخ 

بلندآوازه كند به ويژه در برابر دشمن شيفته ها. 
وي ادامه داد: امروز هم حركت همين دش��من 
ش��يفته ها مخل حركت انقلاب اسلامي است و 
اصالت آن را مورد تهديد قرار مي دهند. اين افراد 
با در اختيار داشتن قدرت و منابعي كه از آن ملت 
ايران است تلاش دارند با استفاده از اين ظرفيت 
منافع ملت ايران را دستخوش تاراج و غارت كنند 
يا چشم خود را به روي اين تاراج و قدرت ببندند. 
وي در پايان گفت: بعد از اي��ن اقدام مجلس بود 
كه رهبري فرمودند »ما هيچ چيز پنهاني از مردم 
نداريم به جز مسائل امنيتي و نظامي كه آن هم 
بايد از دشمن پنهان شود و چون از دشمن پنهان 
مي كنيم ناچاريم كه آن را در معرض آگاهي مردم 

هم قرار ندهيم اما آگاهي حق مردم است.« 
بدون ش��ك اگر هر قوه مجريه اي، نهاد نظارتي 
مافوق خود را شكننده ارزيابي كند، بدون اعتنا 
اختيارات خود را فراخ و زمينه هاي بروز فسادهاي 
گسترده را فراهم مي كند چراكه خود را در برابر 
نهاد يا مجموعه اي پاس��خگو نمي داند. خروجي 
مجلس دهم در مقاطع مختل��ف، اين اطمينان 
خاطر را در بي��ن برخي از دولتم��ردان به وجود 
 آورده كه »ناظري« هوش��مند كاركرد و كارنامه 
وزارتخانه ه��ا و وزرا را رصد نك��رده و اولويت آن 
حفظ منافع ملي بر اساس قانونگذاري و نظارت 
صحيح نيست و در چنين موقعيتي نبايد انتظار 
داشت كه زد و بندهاي سياسي- اقتصادي مانع 

تأمين خواسته هاي عمومي نشود.

رئیس سازمان عقیدتي سیاسي ارتش:
امریكاآرزويکدخدایيرا
بهگورخواهدبرد

راه  س�ر  از  را  ای�ران  اگ�ر  كردن�د  اع�لام  امریکایي ه�ا 
برداری�م كار تم�ام اس�ت، حتم�اً ب�ا وج�ود بس�یج، آنه�ا 
ای�ن آرزو و رؤی�اي كدخدای�ي را ب�ه گ�ور خواهن�د ب�رد. 
به گزارش مهر، حجت الاس��لام عباس محمد حسني در گردهمايي 
بس��يجيان كوي هاي س��ازماني س��تاد ارتش با گراميداشت سالروز 
تاسيس بس��يج و گراميداش��ت هفتم آذر، روز نيروي دريايي ارتش 
گفت: هر جا تفكر بسيجي مطرح است در آنجا خدا محور است و انسان 
احساس تقرب بيشتري به خدا دارد و خدا را شاكريم كه با اين فرهنگ 

پيوند خورده ايم. 
رئيس سازمان عقيدتي سياسي ارتش با بيان اينكه زندگي شاد يعني 
زندگي بدون گناه افزود: در تفكر بسيجي زندگي منهاي گناه است و هر 
گاه اين تفكر ترويج پيدا كند، قدرت و اقتدار و شادماني رونق مي يابد. 
نماينده ولي فقيه در ارتش با اش��اره به روز پنجم آذر سالروز تشكيل 
بسيج در سال ۵۸ گفت: تقريباً يك سال قبل از آغاز جنگ تحميلي، 
بسيج مس��تضعفين به فرمان حضرت امام)ره( تش��كيل شد و امروز 
بسيج به سن ۴۰ سالگي خود رسيده اس��ت و ۴۰ سالگي يعني دوره 

پختگي و قدرتمندي. 
محمد حس��ني ادام��ه داد: هدف از تش��كيل بس��يج، پاس��داري از 

دستاوردهاي انقلاب شكوهمند اسلامي است. 
ام��روز در ارزياب��ي از كارنامه بس��يج، اي��ن نهاد اجتماعي اس��لامي 
آفريني هاي ماندگاري در پيروزي هاي هشت سال دفاع مقدس،  نقش 
محروميت زدايي در نقاط كمتر برخوردار كش��ور و محور مقاومت در 

عراق و سوريه را در كارنامه خود به ثبت رسانده است. 
وي با اش��اره به نقش بس��يج در دفاع مقدس اظهار كرد: از زماني كه 
بسيج به ميدان آمد همه چيز در جبهه ها متفاوت شد و دفاع جانانه، 
غيرتمندانه و شجاعانه با توكل برخدا از مكتب، ميهن و ملت اسلامي 

به اوج خود رسيد. 
وي با اش��اره به اينكه تا زماني كه فتنه وجود دارد بس��يج هم وجود 
خواهد داشت، گفت: تا زماني كه فتنه گران داخلي و خارجي هستند 

بسيج هم خواهد بود. 
حجت الاسلام محمد حسني در پايان تصريح كرد: امريكايي ها اعلام 
كردند اگر ايران را از سر راه برداريم كار تمام است، حتماً با وجود بسيج، 

آنها اين آرزو و رؤياي كدخدايي را به گور خواهند برد. 
........................................................................................................................

 پزشکیان در واكنش
 به سخنان ظریف درباره پولشویي: 
نبایدحرفهایيرامطرحکنیم
کهدشمنانبهانهبگیرند

نایب رئی�س اول مجل��س گفت: ما 
نبای�د ح�رف های�ي را مط�رح كنیم 
كه دش�منان بهانه بگیرند اما اینکه 
عده اي ه�م مي خواهن�د بگویند ما 
هس�تیم، اینطور نیست.  خیلي پاك 
مسعود پزشكيان نماينده مردم تبريز و 
نايب رئيس اول مجلس شوراي اسلامي 
در گفت وگو با فارس، درباره اظهارات اخي��ر محمدجواد ظريف وزير 
امور خارجه در خصوص پولشويي اظهار داشت: بنده حرف هاي آقاي 

ظريف را نشنيده ام. 
وي افزود: كليات قضيه اين است كه يكسري واقعيات در كشور وجود 

دارد و دشمنان مي خواهند از ما آتو بگيرند. 
نايب رئيس اول مجلس همچني��ن عنوان كرد: به هر ح��ال ما نبايد 
حرف هايي را مطرح كنيم كه دش��منان بهانه بگيرند اما اينكه عده اي 

هم مي خواهند بگويند ما خيلي پاك هستيم، اينطور نيست. 
پزشكيان در ادامه در پاسخ به خبرنگار فارس مبني بر اينكه اگر مواردي 
مبني بر پولشويي در كشور وجود دارد بايد مستندات و مدارك آن به 
قوه قضائيه ارائه شود،  گفت: به هر حال به عنوان مثال تمام مؤسسات 
مالي و اعتباري كه پول ها را برداشتند و مردم هم در خيابان اعتراض 
كردند تاكنون محاكمه كرده اند؟ پول ها كجا رفته است؟ خب اينها را 
محاكمه كنند، چند سال اس��ت كه خرده گذاران و مردم معترض در 
خيابان هس��تند. وي افزود: در حال حاضر اگر اين هيئت سه نفره هم 
نبود باز هم مردم در خيابان ها بودند و مشابه اين موارد هم وجود دارد، 

يعني اين حرف ها فقط خرج سياسي دارد.

احسان نادري پور  |    ایرنا
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